
Rada Gminy i MiaSla KoziegfuNj 
42-350 K 0 Z lEG lOW Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj slqskie 

Nr OR-BR.0002.25.2021 

PROTOKOL Nr XXV/2021 

z dwudziestej pilltej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 25 marca 2021 r. w godzinach 15,00 - 16, 10 

w sali posiedzeti w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

I. Nr 215/XXV/2021 w sprawie zmian w blldzecie Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2021 rok. 

2. Nr 216/XXV/2021 w sprawle zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 217/XXV/2021 w sprawie zwolnienia przedsiybiorcow Z oplaty za korzystanie 
z zezwolen na sprzedaz napoj6w a lkoholowych przeznaczonych do spozycia w Illiejsc ll 

sprzedazy na teren ie Gminy i Miasla Kozieglowy za rok 2021. 

4. Nr 218/XXV/2021 w sprawie przyjycia programu opieki nad zwierzytami bezdolllnYllli 

oraz zapobiegania bezdolllnosci zwierz,!l na terenie Gl11iny i Miasta Kozieglowy 

na 202 1 rok. 

5. Nr 219/XXV/2021 w sprawle przyst,!pienia do sprawie przysl,!pienia do sporzqdzenia 

Stralegii Rozwoju Gl11iny i Miasta Kozieglowy do 2030 rokll oraz okreslenia 

szczeg61owego trybll i harl11onogral1111 opracowania projektll strategii , w tym trybll 

konsultacji. 

6. Nr 220/XXV12021 w sprawle 

telekol11unikacj i. 

podjycia przez Gm iny dzialalnosci w zakresie 

7. Nr 2211XXV12021 w sprawle przystqpienia do sporz,!dzen ia mleJ scowego planll 

zagospodarowania przestrzennego Gl11iny i Miasta Kozieglowy dla fragl11entll obszarll 

polozonego w Illiejscowosci Kozieglowy - Wyl,!gi. 

Podjyte uchwaly wraz z raportal11i z przeprowadzonych glosowan stanowiq zal,!czniki 

od nr I do nr 7 do protokoill. 

Obrady sesj i i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradolll sesji przewodniczyla Przewodnicz'!ca Rady Gl11iny i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Prolokolant: Urszula Dyja. 



Radnych obecnych na sesji: 14. 
Radny nieobecny Pan Tomasz Lebiocki. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
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Bur1l1istrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slyczka 

Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 

Radca Prawny Urzydu GiM Pan SIawo1l1ir Kania 

Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 sesji 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz[jdku obrad. 

3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 

4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie G1l1iny i Miasta Kozieglowy na 2021 r. 

6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej . 

7. Podjycie uchwaly w sprawie zwolnienia przedsiybiorc6w z oplaty za korzystanie 

z zezwoleri na sprzedaz napoj6w alkoholowych przeznaczonych do spozycia w miejscu 

sprzedazy na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy za rok 2021. 

8. Podjycie uchwaly w sprawie przyjt;cia progra1l1U opieki nad zwierzyta1l1i bezdo1l1nY1l1i 

oraz zapobiegania bezdo1l1nosci zwierz!)t na terenie G1l1iny i Miasta Kozieglowy 

na 202 1 rok. 

9. Podjifcie uchwaly w sprawie przyst[jpienia do sporz[jdzenia Strategii RozwOjll G1l1iny 

i Miasta Kozieglowy. 

10. Podjycie llchwaly w sprawie 

telekomunikacji. 

podjycia przez Gminy dzialalnosci w zakresie 

II. Sprawozdanie realizacji Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Oftar Przemocy w Rodzinie za 2020 rok. 

12. Infor1l1acja Bllrmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosc i w okresie 1l1iydzysesyjnY1l1· 

13. Informacja Przewodnicz[jcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie miydzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i infor1l1acje. 

16. ZakOliczenie obrad 25 Sesji. 

Porz!)dek obrad stanowi zal[jcznik nr 8 do protokolu. 

przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz[jca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 

dokonala otwarcia sesji. powitala przybylych na sesj<; radnych, Pan a Bllr1l1istrza oraz 

pracownik6w Urzydu Gminy i Miasta Kozieglowy . Poinfor1l1owala, ze zgodnie z list[j 

obecnosci w sesj i uczestniczy 14 radnych . 

Stwierdzi la . ze sesja jest prawo1l1ocna. 

Lista obecnosci radnych i soltys6w stanowi[j zal[jczniki nr 9, 10 do protokolli. 
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Ad. pkt 2 

Przewodnicz1jca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala rozszerzenie 

porz1jdkll obrad sesji 0 podj<;cie uchwaly w sprawie przyst1jpienia do sporz1jdzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla 

fragmentu obszaru polozonego w miejscowosci Kozieglowy - Wyl1jgi. Projekt lIchwaly 

ol11awiany byl na wsp61nym posiedzeniu Komisji w dniu 23 marca br. 

Zaproponowala rozpatrzenie projektll uchwaly jako punktu II porz1jdku obrad 
i przesuni<;cie pozostalych. 

Zapytala czy radni b<;d1j zglaszac wnioski w sprawie zmian porz<jdku obrad sesji. 

Wniosk6w nie zglaszano. Porz<jdek obrad zostal przyj<;ty 14 glosami "za" Uednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal<jcznik nr II do protokolu. 

Uchwalony porzadek obrad Sesji: 

I .Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosc i. 

2. Przedstawienie porzqdku obrad. 

3. Przyj<;cie prolokolu Z poprzedniej sesj i. 

4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

5. Podj<;cie uchwaly w sprawie zmian w budZecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 202 1 r. 

6. Podj<;cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podj<;cie uchwaly w sprawie zwolnienia przedsi<;biorc6w z oplaty za korzystanie 

z zezwolen na sprzedaz napoj6w alkoholowych przeznaczonych do spozyc ia w miejscll 

sprzedazy na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy za rok 2021. 

8. Podj<;cie uchwaly w sprawie przyj<;cia programu opieki nad zwierz<;tami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz<jt na terenie Gminy i M iasta Kozieglowy na 

2021 rok. 

9. Podj<;cie uchwaly w sprawie przystqpienia do sporz<jdzenia Strategii Rozwoju Gminy 

( i Miasta Kozieglowy. 

10. Podj<;cie uchwaly w sprawie podj<;cia przez Gmin<; dzialalnosci w zakresie 

telekomlln ikacj i. 

II. Podj<;cie uchwaly w sprawle przyst<jpienia do sporz<jdzenia mleJscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 

polozonego w miejscowosc i Kozieglowy (Wyl<jgi). 

12. Sprawozdanie realizacji Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2020 rok. 

13. Informacja Bumlistrza Gminy i Miasla z dzialalnosci w okresie mi<;dzysesyjnym. 

14. Informacja Przewodnicz1jcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

W okresie mi<;dzysesyjnym. 

IS. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakollczenie obrad 25 Sesji. 
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Ad. pkt 3 

Przewodniczi'jca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 

z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszell i byl do wgli'jdu w Biurze Rady , 

kazdy mial mozliwosc zapoznania siy z nimi. Zapytala czy Radni maji'j uwagi do protokolu. 

Radny Pan Antoni Bielecki zglosil uwagy , ze w protokole brakuje fragmentu dyskusji , 

ze na dzisiejszej sesji bydzie ujyta przebudowa ul. Warszawskiej. 

Pani Przewodniczi'jca poprosila Pana Burmistrza 0 wyjasnienie dlaczego w dniu dzi s iejszym 

nie ma uchwaly zwii'jzanej z wykonaniem projektu drogi ul. Warszawskiej. 

Pan Antoni Bilecki poinformowal, ze moze to zglosic w wolnych wnioskach. 

Pani Przewodniczi'jca zwr6cila uwagy. ze Radny nie zgadza siy z protokolem, wiyc nalezy 

okreslic czy jest to uwaga do protokolu , czy Radny chce to zglosic w wolnych wnioskach. 

Pan Antoni Bielecki wyjasnil, ze zglosi zapytanie w wolnych wnioskach. 

( Fragment dyskusji, 0 kt6rej wspomnial Radny Pan Antoni Bielecki znajduje siy na stronie 

7 protokolu nr XXIV 12021 z dnia 25.02.2021 r. ). 

Pani Przewodniczqca zaproponowala przystqpienie do glosowania nad przyjyciem protokolu. 

Protok61 z poprzedniej sesji , kt6ra odbyla siy w dniu 25 luty 2021 rokll zostal przyjyty 

13 glosami "za" . Radny Pan Antoni Bielecki wstrzymal siy od glosowan ia. 

Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zalqcznik Ill' 12 do protokolli. 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjy Uchwal 

i Wniosk6w w skladzie: 

1. Pan Leonard Jagoda 

2. Pan Wojciech Chrapek 

3. Pan Michal Klibalski 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zali'jcznik Ill' 13 do protokolli. 

Ad.pktS 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt lIchwaly w sprawie zmlan w blldzecie 

Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 rok (zalqcznik Ill' 14 do protokolll). 

Radni ni e wnosili innych lIwag do projektll lIchwaly . 

Uchwala Nr 21S/XXV12021 w sprawie zmian w blldzecie Gminy Miasta Kozieglowy 

na 2021 rok zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 6 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( zalqcznik nr 15 do protokolu). 

Radni nie wnosili lIwag do projektll uchwaly . 
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Uchwala Nr 216/XXV12021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej przyj,ta 

14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. okt 7 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zwolnienia 

przedsi,biorc6w z oplaty za korzystanie z zezwolen na sprzedaz napoj6w alkoholowych 

przeznaczonych do spozycia w miejscu sprzedazy na terenie Gminy i Miasta Kozieglov.'Y 

za rok 2021 ( zal'lcznik nr 16 do protokolu). 

Pani Przewodnicz'lca Rady wyjasnila, ze zwolnienie dotyczy przedsi,biorc6w. kt6rzy 

prowadz'l bary i restauracje . Nie dotyczy to sklep6w. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2 J 7/XXV1202 J w sprawie zwolnienia przedsi,biorc6w z oplaty za korzystanie 

z zezwolell na sprzedaz napoj6w alkoholowych przeznaczonych do spozycia w miejscu 

sprzedazy na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy za rok 2021 zostala przyj,ta 14 glosallli 

"za" (jednoglosnie). 

Ad. okt 8 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawle przYJ,cla programu 

opieki nad zwierz,tami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdolllnosci zwierz<)t na terenie 

Gllliny i Miasta Kozieglowy na 2021 rok (zal'lcznik nr 17 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 218/XXV/2021 w sprawie przyj,cia programu opieki nad zwierz,tallli 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdolllnosci zwierz'l t na terenie Gllliny i Miasta Kozieglowy 

na 2021 rok zostala przyj,ta 14 glosallli "za" (jednoglosnie). 

Ad. okt 9 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie przystl)pienia 

do sporz'ldzenia Strategii Rozwoju Gllliny i Miasta Kozieglowy do 2030 roku oraz okreslenia 

szczeg610wego trybu i harlllonogralllu opracowania projektu strategii, tYIll trybu konsultacji 

(zalqcznik nr 18 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 219/XXV/2021 w sprawie przyst'lpienia do sporz'ldzenia Strategii 

Rozwoju Gminy i Miasta Kozieglowy do 2030 roku oraz okreslenia szczeg610wego trybu 

i harlllonogralllu opracowania projektu strategii , w tYIll trybu konsultacji zostala przyj,ta 14 

glosallli o,za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 10 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie podjycia przez Gminy 
dzialalnosc i w zakresie telekomunikacji ( zal~cznik nr 19 do protokolu). 

Radni nie wnosi1i uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 220/XXV/202 1 w sprawie podjycia przez Gminy dzialalnosci w zak resie 
telekomunikacji zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt I I 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyst~pienia 

do sporz~dzenia miej scowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego w miejscowosc i Kozieglowy - Wylqgi 

( zal~cznik nr 20 do protokolu). 

Pani Przewodniczqca Rady poinformowala, ze projekt uchwaly omawiany byl bardzo 

szczeg61owo na wsp61nym posiedzeniu Komisj i w dniu 23.03.br. Zapytala czy Radni Illajq 

uwagi do projektu uchwaly. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 22/1XXV/202 1 w sprawie przyslqpienia do sporzqdzenia Illiejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy 

polozonego w miejscowosci Kozieglowy 

(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 12 

i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 

- Wylqgi zostala przyjyta 14 glosallli .. za·· 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie 

z realizacji Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie za 2020 rok otrzymali wszyscy radni (zal<jcznik nr 21 do protokolu). 

Zapytala czy radni majq uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zg laszali uwag. 

Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy zostalo przyjyle 14 glosami .. za'· (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal<jcznik nr 22 do protokolu. 

Ad. pkt 13 

Pan Burmistrz na wstypnie podziykowal za sprawne procedowanie i przyjyc ie uchwal 

w dniu dzisiejszym. zwlaszcza w tym czasie . gdy syluacja pandemiczna nie napawa 

optymizmem. Poinformowal, ze z dniem 31 marca mija okres gdy jesteSmy zo bO\vi<jzani 

zlozyc sprawozdanie z wykonania budzetu za rok 2020. Mamy wszystkie dane policzone 

i jesteslllY na ukOliczeniu zamkniycia ubieglego roku. Zapewnil, ze pomimo trudnej sytuacji 

epidemicznej, gospodarczej i spo lecznej jak<j malllY w Kraju, Gmina i Miasto Kozieglowy 
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poprzez rea li zacjt; budzetu zamyka rok w dobrej kondycj i finan sowej z rozs'ldnym 
zbi lansowaniem budzetu. 

Podzit;kowal za przyjt;cie w dniu dzisiej szym zmian w budzecie, a le i rowniez innych bardzo 

waznych uchwal. Przystt;pllj emy do opracowania bardzo waznego dokumentu, ktorym jest 

Strategia Rozwoju Gminy i Miasta Kozieglowy. Za posrednictwem dzisiej szej sesji zwrocil 

sit; do Radnych, jak i do wszystkich mieszkancow Gminy i Miasta Kozieglowy 0 czynny 

udzial w procedowaniu doklll11entow zwi!)zanych z rozpoczt;c iem i reali zacj" tego 

dokul11entll. j akil11 jest Strategia Rozwoju Gl11iny i Miasta Kozieg lowy do 2030 rokll . 

Rozpoczynamy od ankiety , ktora pozwo li nam i firmie , ktora bt;dzie przygotowywala 

zalozenia , rowniez zwi,!zane z przyjt;ciel11 dokumentu . na diagnozt; sytllacji spolecznej . 

gospodarczej i przestrzennej Gminy i Miasta Kozieglowy. Po dzisiej szej sesji Rady Gl11iny 

i Miasta na stronie internetowej Urzt;du Gminy i Miasta ukaze sit; ankieta . Zacht;cal do j ej 

wypelnienia , sk ladania wnioskow i lIwag. Bt;dzie to bardzo istotne przy analizie stanll 

i w zdiagnozowaniu potrzeb Gl11iny i Miasta Kozieglowy w perspektywie wczesniej 

wspol11nianej. Jest to bardzo wazny doklll11ent . ktory bydzie istotnYI11 elementel11 dl a 

aplikowania 0 srodki finansowe w kolejnej perspektywie finan sowej w kazdej przestrzeni. 

ktorej bt;dzie dotyczye. 

Pan Burl11i strz przedstawil inforl11acjy 0 dzialalnosc i w okresie mit;dzysesyjnym, obejl11l1j,!cq 

nastt;pllj 'lce zagadnienia: 

- Urz'!d Gminy i Miasta Kozieglowy otrzymal odpowiedz odnosnie planowanej obwodnicy 

Gniazdow - Kozieglowy. Z inforl11acji j ak,! otrzYl11al z Urzt;du Marszalkowskiego 

Wojewodztwa SI,!skiego . po naszych wnioskach. konsllitacjach i wszelkich dzialaniach 

otrzymalisl11Y odpowiedz. ze projekt opiewae bt;dzie na kwott; 4 min zl i Urz!)d 

Marszalkowski i Marszalek Wojewodztwa SI,!skiego przewidzi zarowno w blldzecie 

jak i Wieloletniej Prognozie Finansowej srodki na zadanie pod nazw'! ., Budowa obwodnicy 

Gniazdow - Kozieglowy" celem poprawy bezpieczenstwa ruchu drogowego w obrt;bie 

aglomeracji tychze miejscowosc i; 

- rozpoczy li smy etap budowy ogniw fotowoltaicznych dla ponad 470 beneficj entow, 

mieszkancow Gminy i Miasta Kozieglowy. Obecnie zostalo juz zaudytowanyc h 1/3 
mieszkancow. Jestesmy po wstt;pnej analizie przygotowanych projektow, ale i zatwierdze li 

zwi'!zanyc h z reali zacj,! tego zadania. Zgodnie z deklaracjami Wykonawcy, pomimo ze jest 

10 inwestycja 2 letnia s,! przeslanki , pod warunkiem ze sytuacja epidemiczna pozwoli 

na bezpieczne kontynllowanie zadania, ze do kOlica br. zadanie moze bye wykonane: 

- przetarg na odbior odpadow - Gmina i Miasto Kozieglowy wstypnie przyjt;la 

rozstrzygnit;c ie o ferty najkorzystniej szej pod wzglydem finansowym dla Gminy i Miasta 

Kozieglowy. Z uwagi na zaskarzenie rozstrzygnit;cia do Krajowej [zby Odwolawczej l11usimy 

poczekae na wyrok. Do czasu wyroku KIO wszystkie operacj e w zakres ie gospodarki 

smieciowej pozostaj'! bez zmian. Ma nadziej t; . ze sytuacja v.'yjasni sit; jak naj szybc iej w KIO 

i podpiszel11Y umowt; na kolejne 3 lata. N ie ma to negatywnych skutkow dla mieszkmicow, 

poniewaz operator, stawki , jak i czasowa lImowa zostala przygotowana na okres bezpieczny 

i nie ma przeszkod, by operacja ta trwala do 1110mentu wyboru o ferty. Oferta i kwota prawie 
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II mIn zl jest bardzo znacz~cym elementem w budi.ecie firm, ktore startowaly w przetargu 

i nie ma si" czemu dziwic, ze kai.da niezadowolona firma. ktora ma takie prawo, sk lada 
odwolanie do KIO: 

- uczestniczyl w Konwencie wojtow i burmistrzow . na ktorym poruszano bardzo wazne 

tematy zwi'lzane z covid-em na terenie wojewodztwa sl~skiego. transportem publicznym 

oraz ze wszystkimi srodkami pomocowymi. ktore w kolejnej perspektywie finansowej mog~ 
bye w zasiygll wojewodztwa sl'lsk iego i subregionu polnocnego; 

- uczestniczy l w pracach subregionu polnocnego i stowarzyszenia e-region, w ktorych 

zamkniyto rok sprawozdawczy. Obydwa stowarzyszenia uzyskaly skwitowanie organow. 

Prowadzone S'l bardzo aktywne dzialania, by srodki w subregionie byly pokazne dla 

zwi,!zkow gmin i dlajednostek samorz'!du terytorialnego indywidualnie; 

- w zwi ~zku z uniewaznieniem przez KIO przetargu na pompy ciepla . now'! procedur~ 

zwi~zan,! ze zmian,! ustawy 0 zal110wieniach publicznych, musil11Y przezbroie caly proces 

zwi,!zany z procedur,! przetargow~ i przygotowae wszelkie dokumenty wyjsciowe zwi'lzane 

z now~ procedur'!. Ma nadzieje. i.e firma prawnicza , ktora w tym pomaga , skutecznie b"dzie 

nas prowadzila przez caly proces zamowienia pllblicznego; 

- z koncem marca br. upl ywa termin zglaszania wnioskow na wymian" piecow 

Poprzedni projekt na wymiany piecow na ekogroszek kl. V spotkal si" roznYI11 odzewel11 

mieszkancow i trudno bylo uzbierae 320 beneficjentow. dlalego trzeba bylo rozlozye projekt 

na dwa lata. Obecnie , pomil11o ze term in sk ladania wnioskow jest do konca marca br. jllz 

na chwil" obecn,! wplyn"lo ponad 300 wnioskow na wymiany kotlow na ekogroszek, pelet, 

gaz. Ma nadziej", ze po skompletowanill tych wnioskow i wst"pnej ocenie jak naj szybciej 

zlozymy wniosek do Wojewodzkiego Funduszll Ochrony Srodowiska. celem uzyskania 

dofinansowania. iezaleznie od rodzaju zrod la ciepla dofinansowanie planowane jest 

w wysokosci 6.000 zl. nie wi"cej niz 50% wartosci zakupu zrodla: 

- na ostatniej sesji Rady GiM jak i na posiedzeniu wspolnym byly rozmowy na lemat budowy 

sieci gazowej , w zwi'lzku z tym byl na spotkaniu z Kierownikiem Rejonu w Zawierciu. 

Sytuacja ekonomiczna w Krajll odbila siy na kazdej dzialalnosci , rowniez i firmy 

gazowniczej. Duzy nacisk z powrotem firma kladzie na rachunek ekonomiczny jakichkolwiek 

inwestycji . Wszystkie wnioski . kt6re S'l nhecnie przyjmowane, rozpatrywane S'l dopiero 

po roku 2024 - mowimy 0 rozbudowie i budowie sieci , nowych projektow. Niemniej jednak 

postaramy si" takie spotkanie z Komisj'l Gospodarcz'l w Urz"dzie Gminy i Miasta 
Kozieglowy zorganizowae, jak tylko pozwol'l uwarllnkowania i przepisy, z przedstawicielal11i 

z Zabrza, decyduj~cych 0 planach rozwojowych sieci gazowniczej w naszym regionie. 

by wszystkie tematy i wnioski byly wyartyklllowane. Zachyca mieszkancow do sk ladania 

bezposrednio do Zawiercia wnioskow , nie zadnych deklaracji czy chyci podl ,!czenia, 

ale wnioskow 0 warunki przyl~c zeniowe, gdyz one s~ jedynYI11 dokul11entem na podstawie 

ktorego Zaklad Gazowniczy ocenia te mozliwosci ekonomiczne. Mysli, ze te wnioski. ktore 
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slj w trakcie reali zacj i bt;dlj realizowane bez wit;kszych przeszk6d. Co do terminu i czasu bt;dlj 

powiadomienia i bydziemy ten udzial do Komisj i Gospodarczej kierowac; 

- w biezljcym miesiljcu musimy dokonac pewnej analizy w kierunku rozpoczt;cia kolejnego 

roku szkolnego. st!)d nasze wsp61ne narady z Pani lj Przewodnicz!)clj Rady GiM z dyrektorami 

szk61 i przedszkola. by prawidlowo przygotowac szkoly i przedszkola na kolejny rok szkolny. 

Rozpoczq l sit; nab6r ch<;tnych i zapisy do szk61 podstawowych. Ma nadziejo; , i.e kazda 
szkola bt;dzie miala stosownq liczb<; uczni6w, by takie oddzialy byly otwierane. M6wiono 

r6wniez 0 sytuacji , kt6ra sit; dzieje, 0 nauce zdalnej, 0 zmianie systemu wydatkowania 

srodk6w finan sowych w wydatkach biezllcych w Dz. Oswiata. Z uwagi na dluzSZll 

nieobecnosc Dyrektora Szkoly Podstawowej w Siedlcu Duzym bylismy zmuszeni 

do powolania nowego dyrektora pe!ni ljcego obowillZk i; 

- na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy mamy zarejestrowanych ponad 40 organizacji 

pozarzljdowych, kt6re chcemy wzmocnic poprzez wlasciwlj realizacjt; zadan statutowych. 

W tym celu rozpocz<;to cykl szkolen dotYCZllcych zmian statutowych. sprawozdawczosci 

i rachunkowosci, kt6re mogll tym organizacjom sprawiac pewne problemy. Wczesniej 

szkolenia byly stacjonarne, a obecnie online, by organizacje mogly wykonywac prawidlowo 

wszystkie czynnosci statutowe; 

- w Starostwie Powiatowym w Myszkowie dwukrotnie byly spotkania przedstawicie li 

samorzlld6w z powiatu myszkowskiego . na kt6rych prowadzono rozmowy na temat Strategii 

Rozwoju powiatu. by Strategia ta miala wieloformatolNY obszar w kazdym dzialaniu . Tutaj 

poruszano dwie kwestie bardzo istotne. Pierwsza z nich to wplyn<;lo pismo przewoznika. 

kt6ry swiadczy uslugi przewozowe w tych gminach gdzie zdecydowano sit; otworzyc linie 

i doplacac. Z uwagi na to, ze obecnie nie ma dowozu do szk61 i slj ograniczenia 

w przemieszczaniu sit; mieszkanc6w, przewoznik zamierza zawiesic lub ograniczyc kursy. 

Ma jednak nadziejt;, ze do tego nie dojdzie , bt;dziemy rozmawiac i decydowac jak wesprzec 

przewoznika , by w niezbydnym zakresie transport publiczny utrzymae ; 

- kilka miesiycy temu Starostwo i Szpital Powiatowy w Myszkowie podjo;ly decyzjy 
o uruchomieniu oddzialu covidowego . Podziykowal za tak,! decyzjo;, dzit;ki czemu na chwilt; 

obecnlj mozemy bye spokojni 0 stan zdrowia naszych mieszkanc6w w kontekscie tych 

oddzial6w kt6re powstaly; 

- w Osrodku Doradztwa Rolniczego w Myszkowie wieloletni Kierownik przeszedl 

na emeryturt; . a nowa Pani Kierownik zapewnila nas 0 kontynuowaniu dobrej wsp6lpracy 

i reali zacji zadan . zwlaszcza w udzielaniu wsparcia i pomocy rolnikom ( konsultacje. wnioski 

o doplaty) ; 

- sytuacja zwillzana z koronawirusem w Kraju, szczeg61nie w wojew6dztwie sillskim jest 

bardzo niebezpieczna i trudna. Te ograniczenia, kt6re Sll wprowadzane. majll na celu 

zmniejszenie i wyplaszczenie tak duzej liczby zakai.en . Apeluje , bysmy nie pozwalali 

na rozprzestrzenianie sit; wirusa i stosowali podstawowe zasady: dystans, dezynfekcja 
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i ochrona gornych drog oddechowych. Ma nadziejy. ze ograniczenia, ktore s<j wprowadzane 

od najblizszej soboty nie zakloc<j pracy Urzydu i jednostek organizacyjnych Gminy, a naszych 

mieszkancow na tyle uzbroj<j w cierpliwose , st<jd zadanie bysmy po swiytach mogli 

powiedziee, ze jesteSmy po. Gmina i Miasto Kozieglowy udziela wszelakich informacji . 

rowniez 0 szczepieniach, ktore s<j dostypne i ma nadziejy, ze byd<j. dostypne w szerszym 

stopniu. Dzis rozmawial z Panem Komendantem PSP . poniewaz dzis rozpoczyna 

sie; szczepienie dla sluzb 111undurowych. W styczniu. gdy byly pierwsze zapisy 
na szczepionkt;, zglosilo sit; 24 strazakow, a na dzien dzisiej szy jest juz I J 4 zgloszell, 

a na terenie powiatu jest okolo I J 00 aktywnych strazakow. PodkreSlil, ze szczepienie jest 

jedynym wyjsciem poradzenia sobie z pandemi'l; 

- odpowiedzial na pytanie Radnego Antoniego Bieleckiego odnosnie srodkow na projekt 

ul. Warszawskiej. Wyjasnil, ze jest to celowy nasz zamysl , aby nie pojawily sit; takie srodki 

w budzecie dopoki nie zostan'l wypelnione ustalenia - na ostatnim posiedzeniu Komisji 

zostala przez nas wspolnie podjt;ta decyzja, ze wprowadzamy projekt ul. Zgody i czt;se 

Myszkowskiej w Kozieglowkach, stqd nie mozemy wprowadzie nowych srodkow 

w budzecie dopoki nie podpiszemy umowy na realizacjy tejze umowy. Druga rzecz 

to czekamy ze Powiat Myszkowski przekaze dofinansowanie do zaprojektowania bardzo 

waznej drogi Kozieglowki ul. Klodowka - Lgota Gorna . Mamy zabezpieczone srodki 

na podpisanie umowy, natomiast kwota dofinansowania jest elementem niezbydnym abysmy 

my , jako Gmina mogli bye zamawiaj<jcym do okresu projektowania calego odcinka . 

nie tylko odcinka lez'lcego w obn;bie wlasnosciowym Gminy i Miasta Kozieglowy. leze li 

tylko te dwa elementy byd'l spelnione , w nastt;pnej zmianie do budzetu od razu 

wprowadzimy kwotC;. Ten zakres projektowania nie zamknie sit; w ciqgu jednego roku 

budzetowego, gdyz projektowanie bydzie dotyczylo 3-4 obszarow zwiqzanych 

z zaprojektowaniem tej drogi. 

K0I1CZ<jC wyst<jpienie Pan Burmistrz wyrazil nadziejy , ze okres mit;dzy swi<jteczny 

mieszkancy przezyj<j w zdrowiu. 

Pan Dariusz Stula zapytal 0 realizacj<r wymiany lamp oswietlenia ulicznego na ledowe. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze z uwagi na to. ze do tej pory nie mamy odpowiedzi z Tauron 

dotyczqcej zasad wymiany oswietlenia dla pozostalej czc;sci opraw oswietleniowych, ktore 

nie zostaly wymienione, nie moze poinformowae czy Gmina i Miasto Kozieglowy wezmie 

w tym udzial. Uwazamy , ze majqtek jaki jest po stronie Tauron powinien bye wykonany 
ze srodkow Tauron , jako wlasciciela. Na 1000 opraw oswietleniowych na terenie Gminy 

i Miasta Tauron jest wlascicielem 634 opraw. Przedstawione porozumienie nie moze bye 

przez nas podpisane, bo wzic;libysmy na siebie cic;zar wymiany tych opraw oswietleniowych. 

W nowej perspektywie finansowej w ramach dzialania poprawy efektywnosci energetycznej 

przewidujemy kontynuacjc; wymiany opraw we wszystkich miejscowosciach , w ktorych 

Gmina jest wlascicielem opraw. Nie bc;dzie na chwily obecn<j wymiany zadnych opraw przez 

Gminy Kozieglowy. Ma nadziejc;, ze Tauron dokona wymiany opraw. ktorych jest 

wlascicielem. 
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Pani Monika Skrobarczyk zapytala czy dobrze zrozllmiala odnosnie budowy gazoc1'lgu. 

i.e te miej scowosci , ktore s'l teraz projektowane b~d'l realizowane dopiero po roku 2024. 
czy te ktore dopiero skladaj'l wnioski. 

Pan Blirmi strz wyjasnil , i.e te miejscowosc i. ktore s'l projektowane , sl) w trakcie rea lizacji . 

My mowimy 0 nov;y ch wnioskach . gdzie projektowanie nie jest jeszcze rozpocz~te - jak np. 

Gniazdow czy Cynkow. Mniejsze odcinki, jak np. Pinczyce, Stara Huta, Rosochacz. 

Kozieglowki S<) reali zowane i nie s'l zagrozone. PodkreSlil , i.e zobowi'lzanie po stronie 
odbiorcy gazu jest takie, i.e po pol rokll od wybudowania przy1'lcza obiekt musi bye zasilany 

gazem. Nie buduje siy skrzynek na pustych dzialkach czy obiektach, ktore nie S'l do tego 

przystosowane. 

Ad. pkt 14 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna przedstawi la informacj~ 0 dzialaniach 

podejmowanych w okresie mi~dzysesyj nym . 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 25 luty 2021 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz'ldku obrad biez'lcej 

zwolanie wspolnego posiedzenia Komisj i 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady GiM wplyn~ly pi sma: 

- skarga Prezesa Zarzl)du Centrum Cyfrowego Wsparcia Edukacji na nienalei.yte 

wyko nywanie swoich zadan przez dyrektorow szkol w: Gniazdowie. Kozieglowach, 

Cynkowie. Siedlcu DlIi.ym . Kozieglowkach, Lgocie Gornej oraz w Przedszkolll 

w Kozieglowach. Wymienione placowki oswiatowe na dzien wniesienia skargi 

ni e zapewnmj'! elektronicznych sk rzynek podawczych z uprawnieniami podmiotu 

pllblicznego na platformie e-PUAP. a sq to podmioty pllbliczne ustawowo zobowi'lzane 

do posiadania i obslugi takich skrzynek. 

Skarga zostala przekazania do Pani Dyrektor Zychowicz ,celem zebrania in formacji 

i przedstawienia wyjasniell. oraz do Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji. Skarga byla 

przedstawiana na spotkanill z dyrektorami szkol - dyrektorzy maj'l przej se szkolenie 

i zobowi'lzali s i ~ do tego, by pracowae na tej platformie; 

- informacja z Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie 0 stanie bezpieczenstwa 
publicznego na terenie powiatu myszkowskiego. lnformacja zostala przekazana Komisj i 

Rozwoju Spolecznego i jest do wgl'ldll w Biurze Rady Gminy i Miasta; 

- pismo Pani Teresy Garland nazwane .,Petycj'l 0 poparcie RZ'ldu Tymczasowej Rady Stanll 

Narodu Polskiego Spolecznego Komitetu Konstytllcyj nego'·. 
W zwi'lzku z tym. i.e pismo nie spelnia wymagan petycji i zgodnie z art. 3 0 petycjach 

nie moi.e bye rozpatrywane w tym trybie, 0 czym wnosz'lca pismo zostala poinformowana. 

Ponadto obowi'lzkiem Gminy jest dzialanie na podstawie i w granicach prawa , a przedmiot 

i.qdania w pismie stanowilby naruszenie obowi'lzkow Konstytucyjnyc h. 
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- pismo Ochotniczej Strazy Pozarnej w Kozieglowach 0 udzielenie dotacji w kwocie 30.000 

zl celem pokrycia kosztow uzyskania certyftkatu do samochodu pozarniczo- gasniczego 

MA . Ogolny koszt to 60.000 zl . a pozostal~ cz~sc pokryje jednostka ze srodkow wlasnych. 

Na posiedzeniu wspolnym dyskutowano nad wnioskiem i strazacy stosownq odpowiedZ 
otrzymaj,!: 

- pi smo Radnego Miasta Myszkowa Pana Tomasza Zal~ckiego 0 nadanie nazwy rondu 

znajduj,!cemu si~ przy ulicy Wolnosc i. a mieszcz'!cemu si~ w granicach administracyjnych 

Gminy Kozieglowy. Rondo powinno nosic miano " Rolno Wolnosc i" . Pan Burmistrz wraz 

z Panem Sekretarzem podj~li si~ . ze dzialania zostanq rozpocz~te . aby przygotowac 

i przeprowadzic stosowne konsultacje, by rozpoczqC procedowanie; 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplyn~ly pisma: 

- pismo z Urz~du Marszalkowskiego Wojewodztwa SI,!skiego informujqce. iz Zarz'ld 

Wojewodztwa SI'lskiego przyjql program WID 2021 + obejmuj'lcy zadania. ktore zostan'! 

zreali zowane na drogach wojewodzkich. B<:d,! one wspolftnansowane przez jednostk i 

samorz'!du terytorialnego, a nabor juz zostal uruchomiony. 

- pismo Komendanta Policji w Myszkowie 0 udzielenie wsparcia ftnansowego na zak up 

pojazdow sluzbowych . Aby zakupic samoch6d dla Komendy Powiatowej Policji 

w Myszkowie niezb~dne jest pozyskanie kwoty 42.500 zl od jednostek samorzqdu 

terytorialnego z powiatu myszkowskiego. 

- pismo Radnej Pani Moniki Skrobarczyk 0 przeniesienie zadania "Przebudowa drogi 

gminnej " z ulicy Za Wag,! w miej scowosci Koziegl6wki na ulic~ Zgody Koziegl6wki -

Ordon. co zostalo uczynione; 

- wniosek Solectwa Osiek 0 wykonanie remontu ulicy Lipowej w Osieku - do wniosk6w od 

wrzesnia: 

- pismo Firmy MAT-BUS informuj'lce 0 trudnej sytuacji ftnansowej spowodowanej 

epidemi'l covid i 0 koniecznosc i zamkni~cia od dnia 6 kwietnia 2021 r. wszystkich 
komercyjnych regularnych linii komunikacyjnych na terenie powiatu myszkowskiego. 

Rozwi,!zaniem tej sytuacji bylaby pomoc samorzqd6w , 0 kt6rq prosz'!, a dzi~ki pomocy 

byt ftrmy nie zostanie zachwiany, ludzie utrzymaj,! zatrudnienia, a potrzeby spoleczne 

zwi'!zane z transpol1em publicznym zostan~ utrzymane. Poinformowala. ze zgodnie 

z kompetencjami Pan Burmistrz podjql s i~ rozm6w i jezeli b~dzie taka koniecznosc 

w najbli zszych miesiqcach b~dziemy dyskutowac czy jestesmy w stanie uniesc ci~zar 

wsp61ftnansowania tychze kurs6w. 
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W zwi~zku z trudn~ sytuacj<j pandemiczn~ Pani Przewodnicz~ca poinformowala, 

ze wstrzymujemy wszelkie posiedzenia Komisji i posiedzenia wspolne na czas obostrzen 

epidemiologicznych. Odnosnie sesji w miesi<jc u kwietnill wyjasnila , ze zalezy to od tego 

czy sytuacja epidemiologiczna pozwoli na to. Nie mamy mozliwosc i przeprowadzenia sesji 

zdalnej. a zapowiada siC; dluzszy lockdown , zwrocila s iC; wic;c do Pan a Burmistrza. aby wzi,!c 

pod uwagc; zakup profesjonalnego sprzc;tu. a\by Radni mogli zdalnie przeprowadzac 
g losowania i pracowac na sprzc;c ie online. 

Pani Przewodnicz~ca Rady przypomniala Radnym, ze do dnia 30 kwietnia biez'lcego roku 

nalezy zlozyc oswiadczenie maj<jtkowe, Radni otrzymali pismo w tej sprawie. Prosila 
o staranne wypelnienie oswiadczen. 

Ad.pktlS 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 16 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

- Radny Pan Antoni Bie lecki zapytal czy Pan Burmi strz moglby podac konkretn~ dat~ 

wpisania 1I1. Warszawskiej do harmonogramu wykonania planll ; 

Pani Przewodnicz~ca Rady nadmienila. ze dziwi siC;, ze Pan Bielecki jako dillgo letni Radny 

pyta, ze w protoko le czegos nie bylo. Pan Radny doskonale wie, ze zmiana budzetll. blldzet 

i wszystkie inne lIchwaly , ktore s,! podejmowane na wspolnym posiedzenill Komi sji i na 

sesj i. dostaje przygotowane przez Pana Burmistrza i przez Pani~ Skarbnik. 

Pan Antoni Bielecki poinfonnowal , ze gdyby te slowa nie padly, to by SIC; nawet nl e 

upominal. 

Pan Burmistrz wyjasnil. ze precyzyjnie odpowiedzial na pytanie w sprawozdaniu. uprzedzaj'!c 

pytanie Pana Bieleckiego. ale powtorzy raz jeszcze. Jestesmy w trakcie podpisywania dwoch 

umow- te ktore chcemy podpisac z tzw. wolnej rc;ki . Wprowadzenie kolejnej kwoty w dz iale 

.,projektuj" spowoduje to. ze zarowno jedna jak i druga inwestycja odlozy s i~ w czasie. 

Nie chcemy tego czynic , st,!d bardzo przeprasza jezeli ta zwloka nast'lpila. Niezw!ocznie 

juz zlecili smy opracowanie . i ma nadziejc; ze szybko zostanie to zrobione, ul. Zgody. 

Natomiast czekamy na odpowiedZ z Powiatu, na dzisiejszej Sesji ten temat by! poruszany. 

Jest w kontakcie z Panem Starost'! i Pani ,! Sekretarz. ktora wstc;pnie przygotowllj e 

dokumenty. Jest to bardzo wazny odcinek drogi , ktora Iqczy Gminc; Kozieglowy z drog,! 

wojewodzk,! 791 , obecnie jest bardzo czc;sto awaryjnie lIzywana ze wzglC;du na istniej,!cy 

remont drogi wojewodzkiej . Poinformowal Radnego Pana Bieleckiego, :i:e zrobimy 

to niezwlocznie. Natomiast maj,!c doswiadczenie przetargowe, a Pani Przewodnicz'lca 

i my wszyscy rowniez konsumujemy wspo!pracc; z Powiatem, wiemy ile kosztllj~ chodniki 
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w Lgocie Mokrzesz i w Kozieglowkach, ktore sq w przetargach oglaszane i jaki jest czas 

reali zacji projektow. Bt;dziemy na pewno takq kwot~ wprowadzac na najblizszej mozliwej 

Sesji . pod warunkiem ze wyczerpiemy te pewnego rodzaju ograniczenia , ktore obecnie 
nie pozwalajq na podpisanie umow. 

Pan Burmistrz odpowiedzial tez Radnej Pani Jadwidze Balil\skiej odnosnie budowy 

ul. Szkolnej w Gniazdowie. gdzie Gmina i Miasto Kozieglowy w budzecie 202 J 12022 
ma w pelni zabezpieczonq kwott; na realizacjt; tego zadania. Niemniej iednak do chwili 

obecnej nie mamy podpisanej li sty mowi'lcej 0 tzw. inwestycjach drogowych lokalnych 

reali zowanych w ramach rzqdowego wsparcia. Temat ten rowniez byl monitowany, byl 

przekazywany bardzo istotny przekaz, ze zbliza si" okres mozliwosc i inwestycyjnych. 

Ma nadziejt;, ze podpisan ie listy projektow zatwierdzonych do dofinansowania bt;dzie 

dokonane jak naj szybciej. ie czekal11Y tylko my, ale wszystkie samorzqdy w Kraju. bo jest 

to program rzqdowy i sytuacja od nas nie za lezna. Dlatego tez przeprasza, bo ul. Szkolna 

pojawia sit; od pewnego czasu w naszych wzajemnych potrzebach. 

- Radny Pan Michal Kubalski poinformowal , ze jeszcze pod koniec ubieglego roku zglaszal 

wniosek 0 to. by Pan Burmistrz sprawdzil mozliwosci prawne i finansowe organizacji 

zdalnych komisji i sesji. Obecnie jesteSmy u szczytu trzeciej fali pandemii. czy cos w tym 

tel11acie bt;dzie s it; dzialo. 

Pan Burmistrz wyjasnil, ze nie zdecydowano sit; na t!) formult; procedowania komisji i sesj i 

z uwagi na to, ze nasze spotkania Sq w miart; bezpieczne, w dystansie i zachowaniu rezimu. 

i Sq rowniez dozwolone . .IednakZe po dzi siej szej Sesji, wiedz'lc ze b"dziemy musieli sit; 

zmierzyc w kolejnych miesiqcach z trudnq sytuacjq. tak, jesteSl11Y organizacyjnie 

przygotowani do wprowadzenia. Jest tylko kwestia zaznajomienia nas wszystkich i to czy 

bydziemy posiadac mozliwosci komunikowania sit; poprzez internet, poprzez form" wykupu 

pewneJ czt;sci platformy. Obecny sprz"t nie bt;dzie wowczas uzywany. Mozemy 

sit; zdecydowac na procedowanie online . .lest tylko kwestia czy ewentualnie Radni posiadaj'l 

odpowiedni sprzt; t i oprogramowanie do tego rodzaju transmi sji. Przy pracy zdalnej mog!) 

wystqpic problemy. a jest tutaj Pani mgr pedagogiki . ktora moze powiedziec ile na pocz'ltku 

bylo problemow technicznych. ezy sit; zdecydujemy na przyklad na zakup pewnych 

nosnikow do transmisji - notebooki czy laptopy, to jest kwestia dogadania sit; ..Iezeli mamy 

sprzt;ty wlasne i 1110zemy je wykorzystac , mozemy to zrobic od nastt;pnej sesj i; 

- Radny Pan Andrzej Szostak nawi'lzal do posiedzenia Komisji w miesiqcu lutYI11 br. . gdzie 

podjt;to pewne ustalenia i uwaza , ze nalezy trzymac sit; tych ustaleit. Taka jest jego prosba. 

Pani Przewodnicz'lca Rady wyjasnila, ze tak robimy jak ustalono. 

Pan Andrzej Szostak stwierdzil, ze nie do kOl\ca. 

Pani Przewodniczqca zapytala 0 jakie zadania chodzi, bo zamieniono tylko wykonanie ulicy 

w Kozieglowkach. 

Pan Andrzej Szostak wyjasnil, ze odnosnie ulicy w Kozieglowkach byJi smy dogadani , bo jest 

to tyl ko zamiana ulic w ramach tego samego zadania. 

Pani Przewodnicz'lca Rady poinformowala, ze w dniu dzisiejszym Radny Pan Marcin 

Bt;dkowski mowiL ze w zwi'lzku z tym, ze robiona jest droga do Myszkowa, ul. Sioneczna 

ulega zn iszczeniu w zwi'lzku z objazdami. Jezeli w dalszym ciqgu sal11ochody 0 duzym 
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tonazlI byd') jei dzic po drogach gl1linnych nle przystosowanych do takiego tonazlI . 

w najbli zszYI1l rokll czeka nas blldowa tej drogi , bo 1I1egnie calkowitemll zniszczenill. Taka 

sama sy tllacja dotyczy drogi przez Mys low. 

Na zakoliczenie Pani Przewodnicz,)ca zlozy la zyczenia na nadchodz,!ce Swi~ta Wielkanocne. 

Ad. pkt 17 

Wobec wyczerpania porz'!dku obrad Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna 

Kolodziejczyk zamkn~la obrady dwudziestej piqtej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. 

dziykuj ,!c radnYI1l oraz zaproszonYI1l gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

a tym obrady dwudziestej pi,!tej Sesji zakOliczono. 


